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Saxängens samfällighet årsmötesprotokoll söndagen den 28 april 2019 

Närvarande: se bifogad lista 

 
1. Årsmötets öppnande 
Saxängens samfällighets ordförande Hjalmar Strömgren hälsade alla närvarande välkomna till 
årsmötet. 

 
2. Val av ordförande för stämman 
Hjalmar Strömgren valdes till ordförande för årsmötet. 

 
3. Val av sekreterare för stämman 
Suzanne Elgström valdes till sekreterare för årsmötet. 

 
4. Val av två justeringsmän 
Johan Nilsson och Ingrid Wennebo valdes till justeringspersoner. 
 
5. Styrelsens årsberättelse 
Ordförande redogjorde för det gångna året i styrelsen enligt följande: Tre protokollförda 
möten och ett kort möte utan protokoll har hållits, årsmöte och en extra föreningsstämma i 
samband med stadgeändringar. Dessutom har styrelsen tillsammans gått igenom området 
inför höst- och vårstädningarna för att se vilka åtgärder som skulle behöva genomföras vid 
dessa dagar.  
 
Mastbyggande Styrelsen har gjort två officiella överklagande. Just nu ligger ärendet hos 
Mark- och miljödomstolen, där beslutet ännu ej tagits. Det kan dröja upp till ett år innan vi 
vet vilket det slutliga resultatet blir. 
 
Fondering till framtida asfaltering har ökats från kr 15.000 till kr 25.000 per år efter förslag 
från revisorerna och beslut i årsmötet 2018. Asfaltering av Ängsnyckelvägen prioriteras. 
Styrelsen tar med hjälp av asfaltföretag fram pris på asfalteringen. 
 
Företaget Albeto Alltjänst tog från och med våren 2018 över gräsklippningen enligt samma 
upplägg som tidigare Maj - Sept. Detta då kostnaden för gräsklippning skjutit i höjden. 
Albeto är ett lokalt Algutsrumsföretag som åtagit sig uppdraget för ca 19.000:-- per år. 
Albeto har ett avtal med samfälligheten på 5 år. Den som inte är nöjd med jobbet som Albeto 
gör talar med styrelsen (Hjalmar) och han vidarebefordrar synpunkterna till Albeto.  
 
Extra föreningsstämma 10 november För att uppdatera stadgarna hölls en extra 
föreningsstämma, som godkände förslaget till nya stadgar. Stadgarna har sedan skickats till 
Lantmäteriet för registrering. Stadgarna finns också uppdaterade på samfällighetens hemsida 
www.saxang.se. 
 
Ekonomi Anna-Carin redogjorde för samfällighetens ekonomi. Ekonomin är god och förslag 
finns att öka fonderingen ytterligare till nästa verksamhetsår. 
 
6. Revisionsberättelse 
Revisionsberättelsen lästes upp och revisorerna konstaterar att samfällighetens ekonomi är 
god och att styrelse- och ekonomiarbetet sköts mycket bra. 

  

http://www.saxang.se/
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7. Styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 

8. Ersättning till styrelsen 
Ordförande, kassör, sekreterare och ordinarie ledamöter erhåller kr 999:-/år, 

  suppleanter och revisorer erhåller kr 500:-/år. Beslöts att beloppen inte ändras.  
Det fanns synpunkter från deltagarna i årsmötet att beloppen borde höjas, då man anser att 
styrelseledamöterna gör ett ganska stort jobb. Högre belopp innebär att arbetsgivaravgifter 
måste betalas och det skulle bli både krångligt och dyrt för samfälligheten. Därför beslöts att 
de nuvarande beloppen behålls, men att man tittar över regelverket för ersättning till 
styrelseledamöter. 

 
9. Val av styrelse och styrelseordförande 
Ledamot: omval  Urban Strömberg, 2 år 
Ledamot: omval  Suzanne Elgström, 2 år 
Suppleant:  omval Mariette Andersson, 1 år 
Suppleant:  omval Susanne Nyström, 1 år 

 
10. Val av revisorer 
Omval Git Nikolausson, 1 år, och Eva Lind, 1 år. 
 
11. Val av valberedning 
Omval Camilla Walther, 1 år, och nyval Johanna Hagersten, 1 år. 
 
12. Styrelsens utseende efter årsmötet 2019 

 
Ordförande Hjalmar Strömgren 2 år Nyval 2020 

Sekreterare Suzanne Elgström 2 år Nyval 2021 

Kassör Anna-Carin Granstedt 2 år Nyval 2020 

Ledamöter Oskar Lind 
Urban Strömberg 

2 år 
2 år 

Nyval 2020 
Nyval 2021 

Suppleanter Susanne Nyström 
Mariette Andersson 

1 år 
1 år 

- Nyval 2020 
Nyval 2020 

Revisorer Git Nikolausson 
Eva Lind 

1 år 
1 år 

Nyval 2020 
Nyval 2020 

Valberedning Camilla Walther 
Johanna Hagersten 

1 år 
1 år 

Nyval 2020 
Nyval 2020 

 
13.    Motioner 
Inga motioner har skickats till styrelsen men två medlemmar tog upp önskemål under mötet. 

 
• Niklas Jägerklou tog upp frågan om att införskaffa en basketkorg vid fotbollsplanen. 

Beslöts att styrelsen tittar på ett bra alternativ, som skulle kunna fungera bra. Max kr 
10.000 avsätts till detta. 

 
• Kenneth Arvidsson önskar se en plan för framtidens Saxängen. Årsmötet vill att området 

skall fortsätta att hålla hög klass och se rent och helt ut. Därför måste följande punkter ses 
över löpande: asfalt, dammar, lekplatser. Styrelsen felanmäler trasigt brunnslock på 
Ängsnyckelvägen. Trasiga gatlampor felanmäls av respektive boende. (Notera nummer på 
stolpen när ni felanmäler.) 
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14.    Årsavgiften 
Beslöts att ingen förändring av årsavgiften är aktuell. 
 
15. Övriga frågor 
• Trädgårdsavfall 

Tänk på att om du slänger trädgårdsavfall i skogen måste detta dras in ett antal meter för 
att inte störa. Alternativ till att slänga trädgårdsavfall i skogen eller att köra till 
återvinningen är att hyra ett sopkärl för trädgårdsavfall från KSRR för en årskostnad av 
ca kr 600:--. 

 
• Årets cykelfest blir lördagen den 25 maj. Anmälan till Johanna eller Jennie. 

 
16. Datum för nästa möte 
• höstmöte och höststädning söndagen den 27 oktober 2019. 
• årsmöte och vårstädning söndagen den 26 april 2020. 

  
Bilagor: 

1. Balans- och resultaträkning 
2. Revisionsberättelse 
3. Närvarolista 

 
 
 
Vid protokollet 
 
 
_____________________________________ 
Suzanne Elgström, sekr 
 
 
 
Justeras: 
 
 
_____________________________________ _______________________________ 
Johan Nilsson      Ingrid Wennebo 
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